



University of Hertfordshire

Lim Sin Yi

has been awarded the degree of

Bachelor of Arts

with Upper Second Class Honours

having followed an approved programme in

Marketing

25 September 2018

Professor Quintin McKellar CBE
Vice-Chancellor
15026837



00113717



北京体育大学

BEIJING SPORT UNIVERSITY

学士学位证书

CERTIFICATE OF BACHELOR'S DEGREE



LIM SIN YI, 性别女, 1996年10月7日生, 在运动医学与康复学院运动
康复专业完成了本科学习计划, 业已毕业, 经审核符合《中华人民共和国学位条例》
的规定, 授予理学学士学位。

This is to certify that LIM SIN YI, female, born on October 7, 1996, having completed the
undergraduate courses of study in Exercise Rehabilitation at the School of Sports Medicine and Rehabilitation, has
fulfilled the requirements under the Regulations on Academic Degrees of the People's Republic of China, and is
awarded the Degree of Bachelor of Science.

校长 / President

学位评定委员会主席
Chairman of Degree Evaluation
Committee

证书编号 / NO. 1004342022002351

发证日期 / Date of Issue
2022年6月10日 / June 10, 2022



北京体育大学

BEIJING SPORT UNIVERSITY

毕业证书

CERTIFICATE OF GRADUATION



学生 LIM SIN YI, 性别 女, 1996 年 10 月 7 日生, 于 2018 年 9 月至 2022 年 6 月在本校 运动医学与康复学院 运动康复 专业完成了本科学习 4 年, 修完教学计划规定的全部课程, 成绩合格, 准予毕业。

This is to certify that LIM SIN YI, female, born on October 7, 1996, has completed the required courses in Exercise Rehabilitation at the School of Sports Medicine and Rehabilitation from September 2018 to June 2022. LIM SIN YI has passed all the required examinations and is hereby awarded this Certificate of Graduation.

校长 / President

发证日期 / Date of Issue
2022 年 6 月 10 日 / June 10, 2022

证书编号 / NO. 100439202205002351

